
PRESENTASJON ANLEGGSKONFERANSE 
26. SEPTEMBER 2023



Første spørsmål:

Kommunedelplan eller 

temaplan?

Sandnes valgte kommunedelplan



Tiltak i 4-års perioden: 
- Ferdigstille Giskehallen 2
- Ferdigstille svømmeanlegg 

på Iglemyr
- Rulleski/skiskyteanlegg i 

Melsheia i regi av Sandnes 
Arena

- Servicebygg Riska stadion i 
regi av Riska FK

- Klubbfunksjoner 
Trailanlegget Hesthammer i 
regi av Riska 
motorsykkelklubb 

- Ny stadion for toppidrett og 
breddefotball i regi av 

Sandnes Ulf

Tiltak i 10-års perioden: 
- Nye idrettshaller i bydelene Austrått, 

Riska, Ganddal og fortettningsaksen 
Skeiane - Lura

- Mer kunstgresskapasitet i bydelene: 
1. Trones, Stangeland
2. Austrått, Høle 
3. Riska, Sandved, Ganddal

- Ishall for hockey og kunstløp
- Tennishall sammen med nytt 

utendørsanlegg 
- Basishall (45x45) spesialtilpasset turn
- Kampsportanlegg 
- Stor idrettshall tilrettelagt for 

breddeidrett og spill på de øverste 
nivåer, tilpasset ulike hallidretter med 
stor tribunekapasitet.

- Fotballhall på Ganddal
- Dobbelt gymsal med aktivitetsrom og 

klubbfunksjoner på 
Julebygda/Malmheim 

- Havnebad i Vågen i forbindelse med 
utvikling av havneparken 

- Friplass og kunstgressbane 
Lundehaugen idrettsplass



TILTAK I TI-ÅRS PERIODEN (2018-2028)

1. Nye idrettshaller i bydelene 
Austrått, Riska, Ganddal og 
fortettningsaksen Skeiane – Lura

➢ Ny idrettshall i Austrått bydel åpnet skolestart 2021.

➢ Forus sportssenter og Sola arena har gitt økt tilgang til hallflater.

➢ Planer om idrettshall ved Høyland U-skole som også kan dekke deler av nytt 
behov Ganddal.

➢ Ganddal ses også i sammenheng med planer for storhall i sentrum.

➢ Ny idrettshall Trones skole (utredet mulighet for idrettshall i forb. med 
rehabilitering av skolen. 

➢ Innregulert hall i Sandnes idrettspark. 

➢ Idrettshall Riska – vedtatt dobbel hall – ses i sammenheng med ny skole.

➢ Idrettens aktivitetshus/planer Askotomten.



TILTAK I TI-ÅRS PERIODEN (2018-2028)

2. Mer kunstgresskapasitet i 
bydelene:

Trones, Stangeland 

➢ Smeaheia kunstgress ny 2018

 Austrått, Høle 

➢ Høle Kg ferdig til sommer 2023

➢ Ny 9 er bane Austrått/Skårlia skolestart 2021

Riska, Sandved, Ganddal 

➢ (Riska 11, 7 og 3 stk. 3èr baner). 

➢ Ganddal IL omlegging av gress til kg.

3. Ishall for hockey og 
kunstløp

Avsatt 63,5 mill til bygging. Uavklart plassering. 



TILTAK I TI-ÅRS PERIODEN (2018-2028)

4. Tennishall sammen med nytt 
utendørsanlegg

5. Basishall (45x45) spesialtilpasset 
turn

6. Kampsportanlegg

7. Stor idrettshall tilrettelagt for 
breddeidrett og spill på de øverste 
nivåer, tilpasset ulike hallidretter 
med stor tribunekapasitet.

Innplassert tennishall på Iglemyr. Tilleggsareal ervervet.

Ivaretas delvis gjennom turnanlegget i Sykkelvelodromen. 

Utrede muligheter idrettens aktivitetshus Lura alternativt som del av storhall.

Avsatt 250.mill til dobbel idrettshall, ferdig 2027

https://sykkelmagasinet.no/premium-2/sola-arena-er-klar-for-realisering/?fbclid=IwAR0P8TqU56cMFrqAeWrVI_QRIjBOzgDQ-JmaKt735OTQN2kLmMZ7UpyTA90


8. Fotballhall på Ganddal

9. Dobbelt gymsal med 
aktivitetsrom og 
klubbfunksjoner på 
Julebygda/Malmheim

Igangsatt og ferdigstilles oktober 2023

Ferdig

TILTAK I TI-ÅRS PERIODEN (2018-2028)



   Hva nå?



Noen hovedtrekk for Sandnes

➢ Sandnes er eneste ASSS-kommune som ikke har trippel- eller dobbel idrettshall

➢ Fotballaktiviteten har vært stabil aktivitet rundt 7%, men har lavest ungdomsdeltakelse blant ASSS-
kommunene.

➢ Håndball har positiv trend på aktivitetssiden.

➢ Annen ballsport – volleyball og innebandy. Positiv trend og over snittet for ASSS og Norge.

➢ Positiv utvikling innen friidrett – svært god anleggsdekning.

➢ Positiv utvikling innen tennis – god dekning fordelt på aktive men idretten er liten i Sandnes.

➢ På topp innen hestesport blant ASSS – mange voksne og jenteandel på 88 %.

➢ Lite variasjon i anleggstilbudet sammenlignet med de andre ASSS-kommunene.

➢ Ingen anlegg for skøyter og dårlig på vinteraktivitet



Medvirkning (menti)
Hvilke anlegg er det mest behov for i Sandnes?       Hva bør være det neste interkommunale anlegget?



Telemarksforsknings
modell for vekting



Oversikten viser hvordan forhold for idrett fordeler seg i de ulike bydelene. 
Spesielt på inneidretten er det de store idrettsparkene som skiller seg ut
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Anleggsstatus i Sandnes
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Og ikke nok med det

- Disposisjons- og reguleringsplan for Sandnes idrettspark

- Disposisjonsplan for Iglemyr idrettspark

- Hestesportanlegg, plassering og regulering

- Nye folkehaller – innspill fra IR på Nord-Jæren

- Arealinnspill til kommuneplanen neste gang

- Oppfølging av vedtak i f.eks øk.plan
- Aktivitetsanlegg Lundehaugen

- Politiske signaler
- Fotballhall



Høringsinnspill

- Hall til estetiske idretter
- Basishall/turnhall
- Omlegge gressbaner til kunstgress
- Garderobebygg
- Anlegg til styrkeløft
- Skate- og sparkesaykkelanlegg
- Idrettshaller
- Anlegg for rugby/am.fotb.
- BMX hall
- Klubbhus

- Criteriums/gaterittsløype for 
landevei sykkel

- Trimpark
- Skyteanlegg
- Kampsportsenter
- Kunstgressflater
- Ishall
- Tennishall
- Fotballhall
- E-sport
- Sandvolleyballanlegg



Hva nå?

• Planutkast ferdig i høst

• Forhåpentligvis utlegging til ettersyn i januar/februar

• Idrettsrådet forsøker å samkjøre uttalelsene fra idretten

• Endelig vedtak.........en gang i 2024
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